
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prepis 
zvukovej nahrávky 

 

 

 

Tento dokument obsahuje automaticky generovaný prepis 

zvukovej nahrávky, zaznamenanej počas zasadnutia                                         
Súdnej rady Slovenskej republiky.  

 

Prepis bol vytvorený pomocou špecializovaného softvéru  na rozpoznávanie 
reči. Napriek vysokej presnosti tejto technológie sa v texte môžu vyskytnúť 

drobné nepresnosti alebo chyby. 
 

Uvedený prepis slúži výlučne na informačné účely a nenahrádza oficiálnu 
zápisnicu a zvukový záznam zo zasadnutia Súdnej rady Slovenskej republiky. 



Rečník 0  
Pokračujeme bodom 11, a to je návrh predsedníčky Krajského súdu v Košiciach na zmenu 
harmonogramu vnútorných revízií na Mestskom súde Košice a okresných súdoch v obvode 
Krajského súdu v Košiciach, tento bod predkladám na základe doručeného návrhu predsedníčky 
Krajského súdu v Košiciach na zmenu harmonogramu vnútorných revízií na Mestskom súde 
Košice a okresných súdoch v obvode Krajského súdu v Košiciach v súlade s §  5 5 ods.  1 

písmeno a zákona č.  7 5 7 z roku 2 00 4  Z. z. o súdoch v znení neskorších predpisov. Frederika 

Zozuláková, predsedníčka Krajského súdu v Košiciach, ospravedlnila svoju neúčasť na zasadnutí 
Súdnej rady listom zo dňa 2. Januára 2 0 2 5. Z dôvodu plnenia neodkladných pracovných 
povinností a požiadala Súdnu radu o prerokovanie bodu programu bez jej prítomnosti.  

Dávam preto hlasovať o návrhu uznesenia, ktorým Súdna rada rozhodne, že nepovažuje účasť 
predsedníčky súdu za nevyhnutný predpoklad prerokovania veci a bude rokovať a rozhodovať 
bez prítomnosti osoby, ktorej sa prerokúvaný bod.  

Týka.  

Rečník 5  
Predkladám teda návrh uznesenia Súdna rada Slovenskej republiky k účasti osoby, ktorej sa 
prerokúvaný bod programu týka a bola upovedomená, o termíne zasadnutia rozhodla, že Súdna 
rada Slovenskej republiky nepovažuje účasť pre Eriky Zozulákovej, predsedníčky Krajského 
súdu v Košiciach, za nevyhnutný predpoklad prerokovania bodu číslo 11 schváleného programu 
prvého zasadnutia Súdnej rady Slovenskej republiky.  

Rečník 0  
Hlasujme, prosím, teraz ďakujem, hlasovalo všetkých 16 prítomných členov Súdnej rady 
Slovenskej republiky, za bolo 16, proti nebol nikto, nezdržal sa nikto. Uznesenie bolo prijaté,       
tzn. že tento bod sa bude prerokovávať bez prítomnosti pani predsedníčky a otváram rozpravu      
k tomuto bodu programu. Ten, tá zmena a návrh zmeny harmonogramu vám bol doručený, máte 
tam podrobne uvedené tie jednotlivé obdobia, aj ten dôvod teda, prečo pani predsedníčka 
navrhuje zmenu harmonogramu. Ľuboš Kunay.  

Rečník 8  
Ďakujem. Tak ako povedala pani predsedníčka, predpokladám, každý sa oboznámil s tým 
návrhom, takže len veľmi stručne na ozrejmenie situácie. V dobe minulej došlo ku kompletnému 
preobsadeniu revízneho oddelenia. Vymenili sa všetci členovia, novonastupujúci členovia 
pooboznámení sa s objemom práce, ktorá už bola v minulosti vykonaná, ktorá i keď si čaká, 
dospeli k názoru, že pôvodný harmonogram neumožňuje časových dôvodov dodržať ten plán       
a v podstate ide o teraz hádam najväčší prvoinštančný súd na Slovensku, kde predtým, keď sa 
vykonávala revízia samostatne Okresného súdu Košice 1 2, každá z tých revízií trvala skoro        
2 roky, teraz ide tam ešte aj Okresný súd Košice okolie. Bývali, tak je to veľké. Potom spisov          
a bolo zaužívané na Krajskom súde v Košiciach, že tá revízia sa robila veľmi precízne, každý 



spis, ktorý bol hodnotený ako reštančne, sa kontroloval, prelisoval. Tak z týchto časových 
dôvodov javí sa novému revíznemu oddeleniu, tak je potrebné trošku upraviť časový 
harmonogram kolegu, aby priaznivo.  

Rečník 0  
Ďakujem pekne. Určite. Ja som si to pozrela a kto už bol prítomný členov Súdnej rady                
pri prezentovaní revíznych správ, tak vie, že to sú stovky strán podrobných analýz                       
na jednotlivých súdoch. A opäť vo mne sa otvára otáznik, či tieto revízie sú potrebné, pretože to 
nie je ojedine ojedinelá situácia, že v zásade po štyroch rokoch sa dopracujeme k revízii ohľadne 
obdobia, ktoré už dávno minulo a aj tie, tie personálne obsadenia, technické stavy budov sú iné, 
ako v zásade v tej revíznej správe sú, takže ja verím, že k tomuto sa v rámci legislatívnej činnosti 
Súdnej rady dopracujeme. Do rozpravy už nik nie je prihlásený, ukončujem rozpravu a dávam 
hlasovať o návrhu uznesenia. Súdna rada Slovenskej republiky po prerokovaní návrhu 
predsedníčky Krajského súdu v Košiciach na zmenu harmonogramu vnútorných revízií               
na Mestskom súde Košice a okresných súdoch o bode Krajského súdu v Košiciach schvaľuje 
zmenu harmonogramu vnútorných revízií na Mestskom súde Košice a okresných súdoch              
v obvode Krajského súdu v Košiciach nasledovne Mestský súd Košice. Revízia začatá                
na Okresnom súde Košice 2 v decembri 2 0 2 3. Revízny prieskum uzavretý v decembri 2 0 2 4.  

Okresný súd Košice 1, rok 2 0 2 5, Okresný súd Košice okolie rok 2 0 2 6 a koniec roku 2 000      

v roku 2 0 2 6. Okresný súd Rožňava, rok 2 0 2 6, 2 0 2 7 Okresný súd Pišta Nová Ves, rok          
2 0 2 7, 2 0 2 8, Okresný súd Michalovce, rok 2 0 2 8, 2 0 2 9. Okresný súd Trebišov, rok 2 0 2 9, 
2 0 30. Hlasujme, prosím, teraz ďakujem. Hlasovalo všetkých 16 prítomných členov Súdnej rady 
Slovenskej republiky, za bolo 16, proti nebol nikto, nezdržal sa nikto, uznesenie bolo. Prijaté.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


